



Dear Investors and Stakeholders,

It has come to our attention that unauthorized individuals are impersonating Singular Asset Management and our staff, soliciting personal information and conducting fraudulent activities through phone calls, WhatsApp, emails or other means. We urge you to exercise caution and not engage with any such communication. We also want to emphasize that we have not hosted any investment courses.

Please contact us immediately at 03-6201 6208 if you receive any unsolicited communication. Kindly note that we will never request personal information or solicit investments through unsolicited communication channels.

We encourage you to take necessary measures to protect your personal and financial information by blocking contact details of unauthorized persons and reporting any suspicious activity to us promptly.

Thank you.

尊敬的各位,

我们近期获悉, 有不法分子冒充鑫资金管理 (Singular Asset Management) 和我们的员工, 通过电话、WhatsApp、电子邮件或其他方式向投资者索取个人信息并进行欺诈活动。我们强烈谴责此类行为, 并提醒各位注意保护自己的信息安全。我们也在强调, 我们没有主办任何投资课程。

我们正式声明, 鑫资金管理 (Singular Asset Management) 从未委任任何个人或组织以我们的名义与客户联系, 并索取个人信息或进行投资。如果您接到任何声称来自我们公司的要求提供个人信息或进行投资的电话、WhatsApp、电子邮件或信息, 请务必保持警惕, 并立即联系我们, 电话号码为 03-6201 6208。

请务必保护您信息的安全和机密性, 建议您采取必要的措施, 如阻止未经授权的个人或团体的联系方式, 并确保通过正式渠道与我们进行沟通。

感谢您的合作和支持。如果您需要进一步帮助或有任何疑问, 请随时与我们联系。